

# Morud Lokalråd

## Bestyrelsesmøde 2-2017 - Tirsdag den 30. maj - kl. 19.00

Jon Bøgelund Rasmussen, Plantagevej 45

### REFERAT

#### Deltagere:

Preben Jensen (PJ), Mogens Jørgensen (MJ), Jon Bøgelund Rasmussen (JBR), Susanne Mann Skou (SMS), Bent Soelberg (BS) og Jørgen Meier Sørensen (JMS)

**Afbud:** Keld Vrå Andersen (KVA)

#### 1. Godkendelse af referater

- a. Mødet den 6. marts 2017 godkendt.
- b. Generalforsamlingen den 14. marts 2017 godkendt.

#### 2. Konstituering

Formand Jon Bøgelund Rasmussen  
Næstformand Jørgen Meier Sørensen  
Kasserer Preben Jensen  
Sekretær Susanne Mann Skou  
Menigt medlem Mogens Jørgensen

#### 3. Lokalrådets arbejde. Hvordan involverer vi Niels Funch og Martin Hestness? Drøftelse

Der er enighed om, at invitere gæster med til møder.

Niels Funch erstatter JMS som lokalrådets repræsentant i gruppen "Cykelsti til Bredbjerg".

#### 4. Mødeplan frem til næste generalforsamling

- Tirsdag den 5. september 2017
- Tirsdag den 28. november 2017
- Tirsdag den 6. februar 2018
- Generalforsamling tirsdag den 20. marts 2018

#### 5. Økonomi

Bankindestående 76.871 kr.

Samt ca. 5.105 kr. eventmidler fra 2016. Foreslås anvendt i forbindelse med åbningen af Langesøhallen eller indvielse byudviklingsprojektet.

#### 6. Indsatsområder

- a. Byfornyelse Morud. Status (JBR)
  - i. Parkering for lastbiler.  
Lastbilkøringen fastholdes indtil videre ved Hallen, men kommunen arbejder for at finde et andet egnet sted.
  - ii. Cykelbaner – rød asfalt.  
Puljen til byudviklingen skulle egentlig ikke gå til trafiksikring, men kommunen har foreslået at anlægge rød asfalt ved kryds Rugårdsvej/Centret/Idrætsvej og røde cykelbaner op til skolen. Tilsluttet.
  - iii. Ladestationer. **JBR** og **KVA** tager det op med kommunen.
- b. Busdriften/Busbanden, status (JBR).  
Ikke så mange aktiviteter pt efter 4 års fødselsdagen. Busbanden har en meget aktiv facebookside.
- c. Velkomstpakke nye tilflyttere (MJ). Ikke noget nyt.

# Morud Lokalråd

- d. Cykelsti Morud – Bredbjerg – udvalg status (JMS + MJ).  
Arbejdsgruppens navn er DASH 2019, hvor indvielse forventes.  
Anlægsprisen forventes at blive 12-14 mill. Kr.  
Der har været en positiv kontakt med Hans Berner, Langesø Skoven, som skal afgive jord.  
Der er oprettet en facebookside.  
Preben Foldager er udvalgets kontaktperson, mens Jørgen Meier Sørensen er den politiske kontaktperson.  
Arbejdsgruppen vil gøre deres arbejde synlig og derfor evt. udarbejde en pjece, som uddeles med næste *Vitalitet*.  
Lokalrådet foreslår at overveje en artikel/annonce i idrætsforeningens blad.  
Lokalrådet forventes at afholde udgiften.

## 7. Aktuelle emner

- a. Eventpuljen
- i. Afrapportering til kommunen revideret (2 x 25.000 kr.) (PJ)  
PJ gav en redegørelse for efterfølgende fakturaer på ca. 17.000 kr. fra julekoncer-  
ten. Se også punkt 5. Økonomi.
  - ii. Pulje for 2017? (JMS).  
Det er ikke afgjort om kommune uddeler eventpulje i 2017.

## 8. Nyt

- a. Opfølgning erhvervsdrivende.  
I.a.b.
- b. Opfølgning medlemmer.  
I.a.b.
- c. Hjemmesiden.  
Hjemmesiden skal stadig moderniseres. Gruppe nedsættes. **JBR**

## 9. Evt.

Alle tænker over, om vi skal ændre vores vedtægter.

Referent Susanne Mann Skou, 30. maj 2017